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Een team met ambitie
het echte vlaggenschip van onze club: onze vrijwilligers!

Simplex/sssbarneveld

het magazine van

seizoen 2023/2024



Inleiding
Beste volleybalvrienden,

Wat een seizoen hebben wij vorig jaar mogen beleven! Voor het eerst in de 
geschiedenis bovenaan in de Eredivisie en dat zelfs voor een langere periode. Het 
was een ongekend mooie ervaring voor iedereen die betrokken is bij Simplex/SSS: 
The Green Army, alle vrijwilligers en natuurlijk de spelers en staf zelf. 
Helemaal in lijn met onze mooie ‘Green Dream’. Stap voor stap richting de prijzen. 

Het is leuk om terug te kijken, maar daar hebben we dit seizoen niets meer aan. 
Voor nu staan alle tellers weer op nul en begint alles weer van vooraf aan. Een 
nieuw seizoen met nieuwe kansen en uitdagingen. Onze mannen zijn er klaar 
voor. Veel ploegen hebben zich weten te versterken maar voor hen hebben wij een 
grote verrassing: wij hebben ons ook weten te versterken. De hele selectie zal zich 
verderop in het magazine aan u voorstellen. 

De mannen zijn al sinds 7 augustus volop aan het trainen. Er zijn veel 
oefenwedstrijden gespeeld, waarvan zelfs twee weekenden in het buitenland. 
Er werd gespeeld bij de Duitse topclub SVG Lüneburg en tegen Gent en Leuven 
in België. Ook dit soort mooie stappen horen bij de ontwikkeling van onze hele 
organisatie.

Ons succes is ook bij onze hoofdsponsor niet onopgemerkt gebleven. In de loop 
van het seizoen kwam het initiatief bij hen vandaan om het contract open te breken. 
In dit geval om een hele goede reden: zij wilden graag het contract bij voorbaat 
verlengen en het sponsorbedrag verhogen. Daarnaast heeft Simplex ook nog eens 
het hoofdsponsorschap bij Dames 1 verlengd. Wij zijn hen enorm dankbaar omdat 
we met deze stappen de toekomst van het topvolleybal in Barneveld nog meer 
kunnen waarborgen. Samen met Simplex gaan we naar grote successen werken!

Voor ons als bestuur is het uitvoeren van een maatschappelijke taak onlosmakelijk 
verbonden aan het spelen bij Heren 1. Dat geldt uiteraard ook voor de staf. 
Vorig seizoen hebben we prachtige dingen mogen doen bij het Wilhemina 
Kinderziekenhuis in Utrecht. Dit seizoen zijn we een samenwerking aangegaan met 
het Amalia Kinderziekenhuis in Nijmegen maar ook met het Hospice in Barneveld. 
Wil je meer weten over deze activiteiten? Kom gerust naar ons toe.

Terug naar het volleybal. Wij hopen dat jullie allemaal weer massaal achter onze 
mannen zullen gaan staan dit seizoen. Het doel is hoger eindigen dan vorig seizoen. 
Dat betekent dat het eerste doel is de top vier in de reguliere competitie. Dat is een 
prachtige ambitie en dat zal niet makkelijk worden. 

Onze mannen zullen er elke wedstrijd alles aan doen om het maximale te bereiken. 
Met jullie als achterban gaan we nog mooie avonden beleven en zullen de 
tegenstanders met knikkende knieën De Meerwaarde binnenkomen.

Wij wensen jullie in ieder geval heel veel volleybal plezier!

Hartelijke groeten,

Ralph Ratterman
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Het is soms fl interdun. De grens tussen 
in en uit. Tussen winst en verlies. Tussen 
juichen en balen. Maar we kunnen er 
altijd op vertrouwen dat we het samen 
beleven. Op het allerhoogste niveau en in 
de vriendenteams. Zittend op de tribunes 
of op de bank naast de coach. Jong en 
oud. Verschillen zijn er, maar we laten ons 
er niet door leiden. SSS is één vereniging 
voor volleybalplezier. Al meer dan 60 jaar 
lang. Wij zijn SSS. En daar zijn we trots op.

typisch sss
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De clubcoach

binnen

Clubcoach Marcel Bakker 

Er is al veel 
kennis, kunde 
en ervaring.

SSS wil meer jeugd aan het bewegen krijgen en de jeugd meer 
plezier laten beleven aan de volleybalsport in het bijzonder. 
Ik mag in de nieuwe functie van clubcoach bij SSS sinds 1 
september 2022 een bijdrage leveren aan deze mooie doelen. 

Het ontwikkelen van zogenaamde ‘Set-up Clubs’ is een 
ambitieus project van de Nederlandse Volleybalbond 
(Nevobo). De bond biedt verenigingen met een goed plan 
de kans een betaalde kracht in dienst te nemen en er 
zijn ondertussen al meer dan 40 van dit soort clubs in 
Nederland. De financiering bij SSS vindt plaats vanuit de 
Nevobo, de gemeente Barneveld (Connect – voorheen 
Be Active & Creative) en de vereniging zelf. Voorwaarde 
vanuit de Nevobo is dat naast SSS ook omliggende 
verenigingen betrokken worden, vanuit de gemeente is het 
doel meer plezier in bewegen en nog blijere SSS’ers. 

Het plan van SSS richt zich in eerste instantie op de jeugd. 
Voor de jeugd die de weg naar SSS al gevonden heeft, 
willen we nog leukere en betere trainingen aanbieden 
door trainers die zich bekwaam voelen. Vanuit mijn rol 
als clubcoach begeleid en ondersteun ik de trainers; 
enthousiaste vrijwilligers die week in, week uit trainen 
staan te geven en te coachen. Dat kan zijn met oefenstof 
en praktische tips voor het inrichten van de training. 
Maar ook door ideeën van andere trainers te delen zodat 
er synergie ontstaat, want er is al veel kennis, kunde en 
ervaring onder de trainers.

Voor de (jeugd)trainers worden masterclasses 
georganiseerd, waarvoor ook trainers van de omliggende 

verenigingen worden uitgenodigd. Het eigen kader, 
waaronder Henk Jan Held - olympisch gouden 
medaillewinnaar, assistent-bondscoach en sinds vorig 
seizoen ook lid van de technische staf van Simplex/SSS 
Heren 1 – levert hier een bijdrage aan. 

Daarnaast is er met het jeugdbestuur en de trainers 
een jeugdplan voor SSS ontwikkeld zodat iedere trainer 
een leidraad heeft bij het voorbereiden en geven van de 
trainingen. Op die manier zorgen we er samen voor dat 
er binnen de vereniging een duidelijke lijn van de jongste 
jeugd tot de senioren is. Dit plan is ook gedeeld met 
andere verenigingen. Het doel is bestaande jeugdleden 
behouden en zorgen voor een optimale doorstroming naar 
de senioren. Ongetwijfeld zullen er ook een aantal zich 
zo goed ontwikkelen dat ze in de toekomst onze hogere 
heren- en damesteams kunnen versterken. Dat is een 
mooie bijkomstigheid van deze investering.

Voor de jeugd die de weg naar een sport - zoals volleybal 
- nog niet gevonden heeft, brengen we het volleybal naar 
hen toe met als doel nieuwe, jonge leden werven. Dat doen 
we bijvoorbeeld met clinics op scholen. Vorig jaar zijn er 
meer dan 50 clinics gegeven door trainers van SSS en SDS; 
de clinics werden aangeboden aan de scholen in het kader 
van het WK Volleybal voor vrouwen. Als afsluiting 

werd afgelopen april het eerste schoolvolleybaltoernooi 
georganiseerd en met 20 deelnemende teams werd dit 
een groot succes. Dit heeft al tientallen nieuwe jeugdleden 
opgeleverd en ook aan het begin van dit seizoen zien 
we weer veel nieuwe gezichten die zich na een drietal 
proeftrainingen hebben aangemeld als lid.

Met de toestroom van jeugdleden kunnen we natuurlijk ook 
altijd nieuwe enthousiaste trainers gebruiken! Lijkt je dit 
leuk, wil je hier graag aan meewerken en jezelf ontwikkelen 
als trainer met ondersteuning van de clubcoach, stuur dan 
een mail naar clubcoach@sss-barneveld.nl.  

Marcel Bakker
Clubcoach SSS
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is een 
vereniging in 

beweging

Oostlaan 3-5 
Barneveld
T: 0342-412254

vandenhoornbarneveld.nl

Bestratingsmaterialen
Graszodenkwekerij

Veiligheidstrainingen op maat

veiligheidspiramide.nl
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‘Bewegen is gezond!’ zong Kinderen voor Kinderen. Dat 
geldt niet alleen voor jou en mij, maar ook voor onze mooie 
vereniging. Gelukkig zijn er ontzettend veel vrijwilligers die 
ervoor zorgen dat SSS al 63 jaar in beweging is, zodat onze 
leden kunnen blijven bewegen op het volleybalveld.

Hoe blijf jij in beweging? Ongeveer 440 leden komen 
wekelijks bij SSS springen, sprinten en smashen. Dat zijn 
maar liefst 80 actieve leden meer dan vorig seizoen. Het is 
fantastisch dat zoveel mensen bij SSS willen volleyballen: 
nieuwe leden dankzij de vele clinics op de basisscholen, 
vrienden die meekomen met SSS’ers en oud-leden die 
weer de weg terugvinden naar De Meerwaarde. We hebben 
sinds vorig seizoen plek voor de allerkleinsten (vanaf 3 
jaar) in onze Volleybal SSSpeeltuin en enkele trimmers 
bewijzen dat volleybal een sport voor alle leeftijden is. 
Men is fanatiek en met plezier in beweging bij SSS.

Hoe blijft SSS in beweging? Het lijkt vanzelfsprekend dat 
De Meerwaarde zes dagen per week open is, maar dat kan 
alleen dankzij alle vrijwilligers die van a tot z alles regelen: 
van de activiteitencommissie tot de zaalwacht. Op enkele 
teamtaken - zoals een bardienst draaien - en een rijschema 
bij ouders na, kunnen we de club goed laten draaien 
zonder mensen te verplichten vrijwilligerswerk te doen. 
Daar mogen we onze vrijwilligers met een groot groen hart 
dankbaar voor zijn. Hopelijk blijven veel mensen zelf een 
steentje bijdragen.

Hoe blijven onze vrijwilligers in beweging? Doordat zij het 
samen doen. Van de 440 trainende leden zijn velen ook 
als vrijwilliger actief. Daarnaast heeft SSS maar liefst 
zestig niet-trainende leden die actief zijn als vrijwilliger: 
van barmedewerker tot zaalwacht, van floorteam tot STB-
bestuurslid. Sommige vrijwilligers zijn al meer dan veertig 
jaar scheidsrechter (zoals onze prestatiebekerwinnaar 
Willem Terhorst), anderen komen er later achter dat zij 
een verborgen talent als trainer hebben. Het is vooral 
mooi dat vrijwilligers een ‘taak’ kiezen die zij leuk vinden 
en dit eigen maken. De activiteitencommissie verrast 
ons met nieuwe ideeën zoals een herfSSStdiner en de 
alleSSSkunner; de nieuwe communicatiecommissie heeft 
een logo en een nieuwe huisstijl laten ontwerpen.

Het is heel simpel: we hebben elkaar nodig om in 
beweging te blijven. We blijven als club ook in beweging 
dankzij onze ambities: meer jeugd laten volleyballen, het 
sportplezier vergroten en commissies versterken. Het is 
een belangrijke stap dat Marcel Bakker sinds afgelopen 
seizoen als professionele clubcoach onze jeugdtrainers 
en het jeugdbestuur ondersteunt, maar het zijn de vele 
vrijwilligershanden die licht werk maken. Ik knijp in mijn 
handen dat we zoveel vrijwilligers hebben bij SSS en hoop 
dat dit anderen aanspoort mee te helpen. Als ‘nieuwe’ 
vrijwilliger sta je er zeker niet alleen voor. Laten we samen 
de vereniging in beweging houden. 

Gepko Hahn
voorzitter SSS
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Een kijkje in
de bestuurlijke keuken

Een potje volleybal in de Ere Divisie, daar komt toch niet zoveel bij kijken?

Inmiddels kunnen wij als bestuur zeggen dat er enorm veel bij komt kijken en 
dat het allemaal niet vanzelfsprekend is. Het leek ons leuk en zinvol om u eens 
een klein kijkje in de bestuurlijke keuken te geven. Voordat we verder schrijven 
willen wij met klem aangeven dat wij het met heel veel plezier en met heel veel 
clubliefde doen. Laat daar geen enkele twijfel over bestaan.

Zoals u op deze pagina kunt zien is het bestuur 
inmiddels uitgebreid met William en dat brengt het aantal 
bestuursleden van de Stichting Top Volleybal Barnveld (STB) 
op 4. Het bestuur komt elke twee weken bijeen om alle 
lopende zaken te bespreken. In sommige periodes zelfs een 
keer per week. Vaste items zijn de fi nanciën, de organisatie 
en BusineSSSclub. 

Sinds vorig seizoen hanteert de Nevobo het nieuwe licentie 
model. De afgelopen jaren is met alle Ere Divisie Clubs 
hard gewerkt aan deze werkwijze. Wanneer een club niet 
aan deze licentie eisen kan voldoen kan deze zich niet 
inschrijven voor de competitie. Uit betrouwbare bron kunnen 
wij jullie vertellen dat er enorm veel tijd is gaan zitten om 
aan deze eisen te voldoen. 

Deze eisen kunnen simpel zijn: de minimale hoogte van 
de zaal, de minimale ruimte rondom het veld, de grootte 
van de reclame borden. Zomaar enkele praktische zaken 
die iedereen logisch zal vinden. Andere eisen zijn minder 
simpel: het schrijven van een maatschappelijk plan waarmee 
de club moet aantonen welke rol zij in de maatschappij 
speelt en welke plannen daarbij horen. Dat wordt al wat 
lastiger, zeker omdat de plannen allemaal meetbaar moeten 
zijn. Het was echt een enorme klus om aan alle eisen te 
voldoen. Met name de hoeveelheid werk viel tegen, de eisen 
zelf nog niet eens zozeer. Met trots kunnen wij melden dat 
wij wederom met vlag en wimpel geslaagd zijn.

Natuurlijk zijn we als bestuur verantwoordelijk voor het 
sponsorbeleid. Zeker in deze gekke tijden is het een 
geweldige leuke uitdaging om toch nieuwe sponsoren aan 
ons te binden. Zonder sponsoren is er geen geld en zonder 
geld kunnen we niet groeien naar onze doelstellingen. Het 
is geweldig om te merken hoeveel bedrijven het volleybal in 
Barneveld een warm hart toedragen.

Voor de komende jaren is het echter van enorm groot belang 
dat we nog meer sponsoren voor de lange termijn aan ons 
gaan binden. In dat kader zijn wij als bestuur op zoek naar 
een commerciële tijger die ons bestuur op dat gebied wil 
komen versterken. Heb je interesse? Schiet ons dan gerust 
even aan. We drinken graag een kop koffi  e met jou.

Naast de fi nanciën moeten er allerlei facilitaire zaken 
worden geregeld. Denk eens aan de thuiswedstrijden: 
er moet een fl oorteam zijn die het veld opbouwt en 
afbreekt, er moet een omroeper zijn, de livestream moet 
georganiseerd worden, het commentaar van de live tream 
moet verzorgd worden, er moeten mensen bij de entree 
zitten voor de kaartverkoop, de tellers moeten geregeld 
worden enzovoort. 

Jullie zullen begrijpen dat wij dat niet allemaal zelf doen 
maar dat wij daarvoor een geweldig team van vrijwilligers 
hebben die al deze taken super goed verzorgen.

In de maand december wordt met de staf alweer gekeken 
naar het volgende seizoen. Met welke spelers kunnen en 
willen we verder en op welke posities moeten we op zoek 
naar vervanging? Welke talenten binnen de club kunnen 
wellicht de stap maken naar het eerste heren team? 
Voldoet de staf nog aan onze eisen? Dat zijn heel veel 
vragen die wij nu als bestuur oppakken. Heel erg graag 
zouden wij een bestuurslid toevoegen die deze technische 
zaken voor zijn/haar rekening neemt. Voor de mensen 
die titels interessant vinden: we zijn op zoek naar een 
technisch directeur. 

Los van deze organisatorische zaken is regelmatig overleg 
met de Nevobo, dit samen met alle andere Ere Divisie 
Clubs. Tijdens deze overleggen worden alle lopende zaken 
rondom de Ere Divisie besproken en afspraken gemaakt. 
Allemaal met als doel om de Ere Divisie stap voor stap 
beter te maken.

We hopen dat dit een klein beetje beeld heeft gegeven van 
het bestuursleven bij STB. Mochten jullie vragen hebben of 
meer willen weten? Wij zijn altijd bereikbaar voor iedereen 
binnen de club.

Met sportieve groeten,
Ralph, Matthijs, Jacco en William

VACATURES
Bestuurslid Technische Zaken
Bestuurslid Commerciële Zaken
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DE MOOISTE DAG, 
IN HET PERFECTE PAK
Bij een (trouw) maatpak is ons niets te gek, 
wij zorgen voor de pasvorm die bij jou past.

Samen met 

naar de top
Het is ontzettend logisch dat Simplex de 
hoofdsponsor is van SSS. Die conclusie 
is makkelijk te trekken als je Roy Schaap, 
samen met Leobart van den Ham oprichter 
van Simplex, spreekt. Niet alleen vanwege 
hun bedrijfsslogan ‘samen, simpel, sterker’, 
maar vooral vanwege de ambitie van zowel 
Simplex als SSS: ,,We willen allebei de beste 
worden in ons vak.” 

Simplex bestormt sinds 2019 de ICT-
consultancymarkt. ,,We zijn 3,5 jaar geleden 
begonnen met de ambitie om de beste te zijn 
in het verder helpen van klanten. Wij richten 
bedrijfsprocessen in met de software van AFAS en 
willen dat zo goed mogelijk doen. Inmiddels zijn we 
als bedrijf gegroeid naar 90 werknemers’’, vertelt 
Schaap, die ook als werkgever de ambitie heeft om de 
beste te zijn: ,,We willen onze mensen verder helpen. 
Teamwork staat daarbij centraal. Daarnaast hebben 
we het doel om elke maand minimaal één nieuwe 
werknemer aan te nemen.’’

De parallellen met de topsportwereld zijn simpel 
te trekken tussen het Barneveldse bedrijf en SSS. 
,,We bestaan allebei uit veel jonge, ambitieuze 
mensen en willen graag maatschappelijk betrokken 
zijn.’’ Dat laatste licht Schaap verder toe. ,,We zijn 
gelukkig in staat om goede doelen te steunen, zoals 
voetbalkampen of mensen die meedoen aan de Alpe 
d’HuZes. We zoeken altijd het verlengde met sport.’’

Bij SSS kunnen Schaap en Van den Ham hun 
maatschappelijke verantwoordelijkheid en passie 
voor de club combineren. Simplex is zowel van 
Dames 1 als Heren 1 hoofdsponsor. ,,SSS is belangrijk 
voor Barneveld. Daarnaast gaat volleybal ons aan 
het hart en zijn we dol op de club’’, aldus Schaap 
die zelf in de jeugd bij SSS heeft gespeeld; Van den 
Ham is toeschouwer van zijn vrouw Romy die bij 
SSS volleybalt. ,,SSS is een prachtige, enthousiaste 
vereniging en het is gaaf dat wij als Simplex ons aan 
het ambitieuze verhaal van STB kunnen verbinden.”

En over de groei van het bedrijf. “Super dat we nu 
al - na de oprichting van het bedrijf in maart 2019 - 
negentig medewerkers hebben. En dat groeit maar 
door. We hebben hier ook een echte vriendenclub, we 
werken hard en delen onze successen.”
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Bos
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Ik ben Robin van Weerd en ik 
ben inmiddels al weer 24 jaar 
oud. Dit word mijn 4e jaar bij 
het mooie SSS, met als doel 
om de mooie droom van Olaf 
waar te maken.  

Ik speel op de passer loper 
positie. Ik heb de afgelopen 
twee jaar gewerkt als gym 
docent en aankomend jaar 
werk ik bij de bso Bzzzonder 
in Amersfoort en geef ik 
verschillende trainingen. 

Hoi ik ben Ferdy, 22 jaar oud. 
Dit is mijn eerste jaar in het 
mooie groen! Ik ben erg blij 
dat ik mij als volleyballer 
maar ook als persoon hier 
kan ontwikkelen. 

Naast dit zijn we hier 
natuurlijk ook om de Green 
Dream waar te maken. 
Samen met de spelers en staf 
gaan we dit seizoen mooie 
wedstrijden spelen en mooie 
resultaten boeken. 

Ik heb er ongelovelijk veel 
zin om met dit mooie team 
en leuke staf weer een jaar 
te vlammen in het mooie 
Barneveld en de groene 
droom waar te maken. Ik 
hoop jullie snel te zien in de 
Meerwaarde!

Ik ben een speler met veel 
passie voor de sport en altijd 
hard traint om mijn doelen zo 
snel mogelijk te bereiken. 

Naast volleybal studeer ik 
ook nog. Ik zit momenteel in 
het 3e jaar van de ALO in Den 
Haag.

Robin van Weerd

Ferdy van dijk

Ik heb ongelovelijk 
veel zin om de 
groene droom 

waar te maken

Passer/Loper

55Ik heb ongelovelijk 5Ik heb ongelovelijk 
veel zin om de 5veel zin om de 
groene droom 5groene droom 

waar te maken5waar te maken

Passer/Loper

Even voorstellen

We gaan dit 
seizoen mooie 
wedstrijden 

spelen
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Van den Brink Barneveld bv    |    Gildeweg 1  3771 NB Barneveld    |    0342 - 49 17 37 briba.nl

uw specialist in  

LUCHT
kanalen
doordachte luchtbehandeling

PLAAT
bewerking
halff abricaten en eindproducten

www.vanbeekveetransport.nl

adres   Saparua 34  3772ET Barneveld     telefoon   06 55 944 038          
e-mail   info@vanbeekveetransport.nl

Dé makelaar 
van Midden
Nederland

Een goed volleybalteam is een sterke tegenstander. Ze weten wat
ze aan elkaar hebben. Maken gebruik van elkaars kwaliteiten.
Als team zorgen ze voor de overwinning. Zo is het ook met de zes
vestigingen van Midden Nederland Makelaars. Ze zijn helemaal op 
elkaar ingespeeld en versterken elkaars kennis op het onroerend
goed gebied. Logisch dat dit team ook zo succesvol is.

Makelaars met kennis van zaken.
Kijk op MNM.nl voor adressen en alle informatie.

Bekijk ons actuele
aanbod op mnm.nl

barneveld@mnm.nl - 0342 423 400
Kampstraat 32, Barneveld

Perfect op elkaar ingespeeld●
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Ik ben Mika Prins, 24 jaar oud 
en ben dit jaar nieuw bij SSS.

Het lijkt mij super om de 
uitdaging aan te gaan bij 
SSS in de strijd tussen de 
topteams van Nederland.

Vorig jaar ben ik passer-loper 
geweest maar ik zal dit jaar 
als libero aan de bak gaan.
De sfeer binnen de club is 

Ik ben bij SSS gebleven 
omdat ik op me gemak zit. Ik 
heb zin om hier bij SSS tegen 
de top de 3 te vechten en 
hun het zo lastig mogelijk te 
maken dit seizoen. 

De winst thuis tegen Dynamo 
is en blijft een mooie en leuke 
herinnering van afgelopen 
seizoen. Dit seizoen hoop ik 
dat we dat kunnen evenaren! 

ontzettend verwelkomend en 
het voelt als een eer om op 
zaterdag voor zoveel mensen 
te spelen.

Tot snel in de Meerwaarde!

We gaan daar alles op alles 
aan doen natuurlijk. SSS voelt 
als familie, dus wil alles op 
alles doen om hun trots te 
maken. In het veld en buiten 
het veld!

Mika prins

Ludrich Inocente

het voelt als een 
eer om op zaterdag 

voor zoveel 
mensen te spelen

libero

middenaanvaller

10
het veld!

10
het veld!

Even voorstellen

1het voelt als een 1het voelt als een 
eer om op zaterdag 1eer om op zaterdag 1voor zoveel 1voor zoveel 
mensen te spelen1mensen te spelen

sss voelt als 
familie, dus je wilt 
alles doen om hun 

trots te maken
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Hoi, ik ben Bram Berger 
en ik ben 22 jaar. Ik ben 
tegenwoordig passer/loper 
van beroep en dit wordt mijn 
vijfde seizoen bij het eerste 
van SSS. 

Voor dat ik in het eerste 
speelde, heb ik al vanaf mijn 
zesde in de jeugd van SSS 
gespeeld. Ik hoop dat we er 
met het nieuwe team weer 
een mooi seizoen van kunnen 
maken. Het meeste kijk Ik 
uit naar de thuiswedstrijden 
tegen de topteams met een 

Het 8e seizoen in de 
Eredivisie en het 6e seizoen 
in het groen. Dit jaar begint 
voor mij een nieuw hoofdstuk. 

Na het afronden van mijn 
studie ben ik als mechanical 
engineer begonnen aan mijn 
eerste baan, in combinatie 
met topsport. 

volle Meerwaarde en een 
fanatieke Green Army.  Het 
doel is kampioen worden 
zonder een set te verliezen 
maar dat zal misschien wat 
lastig zijn. We gaan proberen 
het beter te doen dan vorig 
seizoen. Ik zie jullie allemaal 
graag in de Meerwaarde!

Dit jaar zal aanpoten worden 
maar ik wil met SSS een prijs 
winnen en daar zal hard voor 
gewerkt moeten worden. En 
dat is één ding wat zeker 
is, bij SSS werken we hard, 
zonder geklaag.

bram berger

Hugo van garderen

het doel is om 
kampioen te 

worden zonder een 
set te verliezen

Passer/Loper

9
seizoen. Ik zie jullie allemaal 

9
seizoen. Ik zie jullie allemaal 
graag in de Meerwaarde!

9
graag in de Meerwaarde!

het doel is om 9het doel is om 
kampioen te 9kampioen te 

worden zonder een 9worden zonder een 
set te verliezen9set te verliezen

Spelverdeler

Even voorstellen

bij sss werken 
we hard, zonder 

geklaag
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 grote sortering hout- en bouwmaterialen 

 machinale houtbewerking 

Hout 
nodig?

 www.eerstebarneveldsehouthandel.nl

BEN JIJ AL KLAAR 
VOOR HET 

NIEUWE SEIZOEN?

voetbal    running    fitness    indoor

Seizoen 2023/2024

Selectie en staf
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l van der ven
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e de Jong
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ael Dowhaniuk

•g
er

t hoogendoorn

• L
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ns van der Linden

Positie: Passer/loper
Geboortejaar: 2000
Lengte: 1.96 meter

Assistent-trainer

Assistent-trainer /data-analist

Positie: Spelverdeler
Geboortejaar: 2001
Lengte: 1.96 meter

Assistent-trainer

Krachttrainer

Trainer/coach

Assistent-trainer

Teammanager

Assistent-trainer

Scout





• S
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erd Zegwaard

• A
le

k Aleksov

• L
ud

ric
h Inocente

Positie: Middenaanvaller
Geboortejaar: 1996
Lengte: 2.05 meter

Positie: Libero
Geboortejaar: 2004
Lengte: 1.85 meter

Positie: Middenaanvaller
Geboortejaar: 2003
Lengte: 2.04 meter

• F
er

dy
van Dijk

• S
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ijn
van den Bos

• b
ra

m
berger

• C
ol

in

Zuijdgeest
• R
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in

van Weerd

• h
ug

o van garderen

• J
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m Bloem

•m
ika

prins
• N

iek

bakker

Positie: Libero
Geboortejaar: 1999
Lengte: 1.86 meter

Positie: Middenaanvaller
Geboortejaar: 1999
Lengte: 1.94 meter

Positie: Passer/loper
Geboortejaar: 2001
Lengte: 1.94 meter

Positie: Diagonaal
Geboortejaar: 2001
Lengte: 2.00 meter

Positie: Midden
Geboortejaar: 2000
Lengte: 1.98 meter

Positie: Passer/loper
Geboortejaar: 1999
Lengte: 1.93 meter

Positie: Spelverdeler
Geboortejaar: 1996
Lengte: 1.90 meter

Positie: Diagonaal
Geboortejaar: 1998
Lengte: 2.03 meter

Positie: Passer/loper
Geboortejaar: 2001
Lengte: 2.00 meter

Mijn naam is Tieme de Jong, 
ik ben 21 jaar oud en ik kom 
uit Oostzaan. Dit wordt mijn 
vijfde seizoen in de Eredivisie. 

Ik ben naar SSS gekomen 
omdat ik na de afgelopen 
twee seizoenen in Groningen 
op zoek was naar meer 
speeltijd. Ik denk dat ik 
daarvoor bij deze ambitieuze 
club aan het juiste adres ben. 

Ondanks de geringe speeltijd 
heb ik mezelf toch in hele 
mooie wedstrijden kunnen 

Dit wordt mijn 7e seizoen voor 
het eerste van SSS. Ik speel 
als midden en ben in het veld 
te vinden als nummer 4. 

Ik kom uit Renswoude 
(vandaar Niek Renswouw 
Bakker) en woon 
tegenwoordig in Hoevelaken 
samen met mijn vriendin. 

Verder werk ik naast het 
volleyballen als mergers & 
acquisitions analist in Soest. 
Daar start ik iedere dag vroeg 
zodat ik vervolgens op tijd kan 
vertrekken om bij de training 

laten zien, waaronder 
wedstrijden in de CEV Cup. Ik 
hoop mezelf dit seizoen op de 
kaart te kunnen zetten, zodat 
er misschien aan het eind van 
het seizoen een transfer naar 
een buitenlandse club in zit. 

Ik ben nog niet lang in 
Barneveld, maar ik kan nu 
al merken dat SSS een hele 
hechte en warme club is. 
Ik kan niet wachten om 
samen met de jongens te 
gaan schitteren voor de 
Green Army.

te zijn om 16:00 in Barneveld. 
Dat ik op deze wijze een 
maatschappelijke carrière kan 
combineren met topvolleybal 
maakt onder andere dat ik het 
heel erg naar mijn zin heb.

Het leuke team draagt daar 
natuurlijk ook voor een groot 
deel aan bij. Er zijn dit jaar 
relatief veel wisselingen 
binnen het team, maar ook 
dit jaar hebben we weer een 
zowel gezellige als sterke 
selectie. Ik ben benieuwd 
hoever we dit jaar kunnen 
komen nadat we vorig jaar 

tieme de jong

Niek bakker

spelverdeler

4
heel erg naar mijn zin heb.

4
heel erg naar mijn zin heb.

Het leuke team draagt daar 4Het leuke team draagt daar 
natuurlijk ook voor een groot 4natuurlijk ook voor een groot 
deel aan bij. Er zijn dit jaar 4deel aan bij. Er zijn dit jaar 
relatief veel wisselingen 4relatief veel wisselingen 
binnen het team, maar ook 4binnen het team, maar ook 
dit jaar hebben we weer een 4dit jaar hebben we weer een 
zowel gezellige als sterke 4zowel gezellige als sterke 
selectie. Ik ben benieuwd 4selectie. Ik ben benieuwd 
hoever we dit jaar kunnen 4hoever we dit jaar kunnen 
komen nadat we vorig jaar 4komen nadat we vorig jaar 

middenaanvaller

Even voorstellen

14
Ik ben nog niet lang in 

14
Ik ben nog niet lang in 
Barneveld, maar ik kan nu 

14
Barneveld, maar ik kan nu 
al merken dat SSS een hele 14al merken dat SSS een hele 
hechte en warme club is. 14hechte en warme club is. 
Ik kan niet wachten om 14Ik kan niet wachten om 
samen met de jongens te 14samen met de jongens te 
gaan schitteren voor de 14gaan schitteren voor de 
Green Army.14Green Army.14

vriend en vijand wisten te 
verassen door de koppositie 
in de eredivisie meerdere 
weken in te nemen. 

Tot in de Meerwaarde!
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Zekerheid in ondernemen begint 
met goed advies

Zakelijk

Pensioen

Geniet van een onbezorgde oude dag

Hypotheek

Jouw droomwoning een stap dichterbij

Particulier

Regel wat ertoe doet thuis, op het werk, 
op vakantie én onderweg

13

Vorig seizoen was natuurlijk 
een heel mooi seizoen 
voor SSS, met veel leuke 
wedstrijden en mooie 
resultaten. Ik kijk er naar 
uit om dat dit jaar met het 
vernieuwde team weer te 
gaan laten zien. 

Ik hoop jullie dan ook 
allemaal komend seizoen 
weer op de tribunes te 
zien. Want dat is SSS: de 
gezelligste vereniging met de 
beste fans van Nederland! 

Coming all the way from 
Canada, my decision to join 
SSS marks a signifi cant 
chapter in my career. SSS’s 
renowned commitment to 
nurturing talent, their strong 
presence in the Dutch league, 
and the opportunity to 
immerse myself in European 
volleyball were the driving 
factors behind my choice.

My ambition for this 
upcoming season is to 
contribute my best to 
the team, learn from the 
talented players around me, 

Een mooi moment voor 
mij persoonlijk was dat ik 
afgelopen zomer mee mocht 
trainen met de nieuwe Next 
Generation trainingsgroep. 
Het spelen van een 
internationaal toernooi in 
Italië om die periode af te 
sluiten was een ongeloofl ijk 
bijzondere ervaring, waar ik 
heel veel van geleerd heb.

Ik heb in ieder geval enorm 
veel zin in komend seizoen.

Tot dan!

and help SSS reach new 
heights. I look forward 
to the challenges and 
opportunities to grow as a 
player.

What I appreciate most 
about SSS is the strong 
sense of community within 
the club. The support from 
fans, the dedication of 
the coaching staff, and 
the camaraderie among 
teammates create an 
environment where athletes 
can thrive. It’s an honor to 
wear the SSS jersey, 

Jochem bloem

Michael Dowhaniuk

midden

22
Italië om die periode af te 

2
Italië om die periode af te 
sluiten was een ongeloofl ijk 

2
sluiten was een ongeloofl ijk 
bijzondere ervaring, waar ik 

2
bijzondere ervaring, waar ik 
heel veel van geleerd heb.2heel veel van geleerd heb.

Ik heb in ieder geval enorm 2Ik heb in ieder geval enorm 
veel zin in komend seizoen.2veel zin in komend seizoen.

passer/loper

Even voorstellen

and I can’t wait to give my 
all for this incredible club.
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OPEN AGGREGATEN | GELUIDGEDEMPTE AGGREGATEN | BATTERIJ SYSTEMEN | HYBRIDE SYSTEMEN | 
UPS SYSTEMEN | MOTOREN | TREKKERGEDREVEN GENERATOREN
OPEN AGGREGATEN | GELUIDGEDEMPTE AGGREGATEN | BATTERIJ SYSTEMEN | HYBRIDE SYSTEMEN | 

VOOR IEDERE STROOMVRAAG EEN PASSENDE OPLOSSING

ONZE ENERGIESYSTEMEN

VOLG ONS OP www.brinkmann-niemeijer.nl
Engelenburgstraat 45, 7391AM, Twello
0571-27 69 00 | info@bnmail.nl

Ik ben Sjoerd Zegwaard en dit 
wordt mijn tweede seizoen 
voor de club SSS. Een nieuw 
seizoen in Barneveld was 
voor mij eigenlijk best een 
makkelijke keuze, door de 
kans om door te groeien en 
te spelen met een jong en 
ambitieus team. 

Vorig seizoen was een beetje 
dubbel want spelen zat er 
voor mij niet echt in door 
blessureleed. De prestaties 
die het team liet zien waren 
echter super gaaf. 

Hoi allemaal! Mijn naam is 
Colin Zuijdgeest en ik ben de 
nieuwe diagonaal bij Simplex 
SSS! De overstap naar SSS 
was voor mij snel gemaakt, 
de doelen van de club, de 
cultuur die er hangt en een 
mooie spelers/coaching 
groep maakte SSS voor mij 
extreem interessant. 

Vorig seizoen heb ik helaas 
minder gespeeld dan ik had 
gewild dus ik ben enorm 
gebrand om dat dit seizoen 
goed te maken en er alles uit 
te slepen wat mogelijk is!

De twee punten die ik mocht 
spelen tegen mijn oude team 
in Huizen was absoluut een 
kippenvel momentje, door de 
suport die ik kreeg van het 
thuis en uit publiek.

Volgend seizoen gaan we 
weer vol voor de prijzen en ga 
ik er alles aan doen om een 
basisplaats op te eisen en 
mezelf in de picture te spelen 
voor mogelijke volgende 
stappen. Dit alles met de 
support van men familie en 
natuurlijk de prachtige club 
SSS aan mijn zijde.

Een speciaal moment in 
het volleybal voor mij was 
spelen tegen grootmacht 
Zenit Kazan uit Rusland. Hier 
hebben we met Orion in de 
CEV Cup tegen gespeeld en 
het was erg gaaf om je daar 
tegen te meten!

Voor komend seizoen hoop ik 
dat we als team door hard te 
werken er iets heel moois van 
kunnen maken. Ik kijk enorm 
uit naar alle gave wedstrijden 
en de support van de Green 
Army! Mijn ambitie met SSS 
is om voor de prijzen te gaan 

Sjoerd zegwaard

Colin Zuijdgeest

midden

diagonaal
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Even voorstellen
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spelen en er zeker (minimaal) 
één te gaan winnen!
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Vorig seizoen heb ik veel 
gespeeld en ervaring op 
gedaan in de eredivisie 
bij Taurus. Ook heb ik bij 
Dynamo mogen meetrainen 
waardoor ik mezelf 
nog verder heb kunnen 
ontwikkelen. Hierdoor ben 
ik nog meer gemotiveerd 
om hoger in de eredivisie te 
komen. Ik denk dat SSS mij 
daarmee kan helpen. 

Doordat het een mooie 
uitdaging is, een fantastische 
(trainers)staff en een stap 

Hallo allemaal, ik ben 
Alek Aleksov, 19 jaar oud. 
Voordat ik naar Barneveld 
ben gekomen heb ik 3 jaar 
gespeeld bij Talentteam 
Papendal als libero. Ook zit ik 
bij de huidige selectie van het 
Nederlands team U22.

Naast het volleybal studeer ik 
International Business aan de 
HAN in Arnhem.

Het komende seizoen staat 
er een nieuwe uitdaging klaar 
voor mij bij Simplex/SSS, een 
vereniging met een ambitieus 

hoger in de eredivisie 
was SSS  de beste optie 
daarvoor. Ik hebt heel veel 
zin om mezelf weer verder 
te ontwikkelen en dat te 
laten zien. Ik ben daarom 
ook gedreven om hoog te 
eindigen met SSS. 

Tot nu toe is volleyballen bij 
SSS een geweldige ervaring 
door de aanmoediging van de 
green army en de sfeer helpt 
dan ook om mijn eigen doelen 
te bereiken.

programma en een grote 
droom.

Bij SSS krijg ik de 
mogelijkheid om mijzelf 
verder te ontwikkelen 
en te groeien. Het team, 
management en de staf 
streven allemaal naar grote 
doelen en hebben allen een 
enorme passie en wilskracht. 
Bovendien kijk ik ernaar uit 
om de Green Army achter 
mij en het team te hebben en 
gezamenlijk te streven naar 
de verwezenlijking van de 
Green Dream!

Steijn van den bos

Alek Aleksov

diagonaal
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8
Tot nu toe is volleyballen bij 
SSS een geweldige ervaring 8SSS een geweldige ervaring 
door de aanmoediging van de 8door de aanmoediging van de 
green army en de sfeer helpt 8green army en de sfeer helpt 
dan ook om mijn eigen doelen 8dan ook om mijn eigen doelen 

libero

Even voorstellen
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Ik wil altijd een 

handje helpen
34 SIMPLEX/SSS MAGAZINE 2023/2024

Een stafl id dat zelden in de spotlight staat, 
maar enorm belangrijk is voor het team: de 
teammanager. Emiel Sennema neemt het 
stokje over van Guido Meijs om als schakel 
tussen alle verschillende radertjes te 
fungeren: ,,En ik regel het met liefde.’’

Hoe zorg je ervoor dat een team bij een wedstrijd optimaal 
kan presteren? Het is aan de technische staf om dat te 
regelen en aan de spelers om het uit te voeren. De manager 
zorgt ervoor dat de staf en de spelers zich volledig met deze 
prestatie bezig kunnen houden en houdt zich bezig met alle 
randzaken. 

,,Kleding regelen en wassen, aansturen en regelen van de 
vrijwilligers bij wedstrijden, licenties aanvragen, contact bij 
de ledenadministratie, vervoer voor uitwedstrijden, contact 
met andere managers en de Nevobo’’, somt Emiel Sennema 
een lijst met taken op waar hij zich als manager mee bezig 
houdt. ,,Een manager is iemand die tussen de staf en de 
spelers in staat en zo kan zorgen voor een optimale sfeer.’’

Niet alles is nieuw voor de 32-jarige Barneveld, die vorig 
seizoen al de zaterdagtaken van manager Guido Meijs 
op zich nam: ,,Omdat ik altijd de e-score deed en er toch 
altijd was op zaterdag, wilde ik Heren 1 graag een handje 
helpen. Afgelopen januari kwam de vraag of ik de volledige 
teammanager wilde worden. Ik hoefde daar niet lang over na 
te denken en heb dezelfde avond de hand geschud. Ik doe 
het uit liefde voor de club, omdat ik geloof in de green dream 
en het leuk vind om vanalles te regelen.’’

Zodoende voegt Emiel een nieuwe functie toe aan zijn 
lange lijst met vrijwilligerstaken bij SSS. Ruim tien jaar 
geleden kwam Emiel bij wedstrijden van SSS kijken. 
Vervolgens begon hij als vrijwilliger met vlaggen bij 
divisiewedstrijden. Inmiddels is Emiel niet meer weg te 
denken bij de scheidsrechtersstoel, fl uit hij in de eerste 
divisie en regelt hij als scheidsrechterscoördinator de 
aansturing van alle arbitrage bij SSS. Daarnaast speelt hij 
zelf in Heren 8,,Het is een geweldige warme vereniging, 
waar ik voor geen goud weg wil. Ik ben dankbaar dat ik bij 
deze vereniging gekomen ben en onderdeel ervan ben.’’

Emiel - in het dagelijks leven werkzaam als versmanager 
bij de PLUS in Barneveld - kijkt uit naar het nieuwe seizoen. 
,,Naar zaterdagen in een mooie sfeervolle mega volle 
sporthal, vol met supporters die ons naar hogere levels 
toejuichen, waardoor wij goede resultaten boeken.’’
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Pijnvrij
bewegen?
Een sportblessure is zeer onprettig. Je wilt het liever voorkomen dan verhelpen. 
Heb je toch een blessure opgelopen? Dan doen onze sportfysio’s er graag alles aan 
om deze te verhelpen. Het doel van sportfysiotherapie? Dat je zo snel mogelijk weer 
kunt sporten. 

Jouw beweging is onze zorg

Kijk op www.medifit.nl of maak een afspraak via 0342 - 414 515

085 0714 900 pondealer.nl info@pondealer.nl

Klaar om voor jou te scoren
De nieuwe 100% elektrische ID. Buzz. 75 jaar geleden schetste een Amersfoorter 
de allereerste Volkswagen bus. En vanaf dag één hebben jullie ‘m omarmd en 
eigen gemaakt. Jullie fantasie maakte iedere bus uniek. De bus werd vaak 
veranderd, maar compleet opnieuw uitgevonden is ‘ie eigenlijk nooit. Tot nu. 
We zijn benieuwd wat jullie de komende 75 jaar gaan doen met de ID. Buzz. 
Bekijk de ID. Buzz en ID. Buzz Cargo nu in onze showrooms.

De nieuwe 
elektrische ID. Buzz

PONDE261 Advertentie ID.Buzz 210x150mm v1.indd   1PONDE261 Advertentie ID.Buzz 210x150mm v1.indd   1 02-03-2023   17:0502-03-2023   17:05
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BALLONVAART

- ARRANGEMENT -
DINER & BALLONVAART 

Geniet van een twee- of driegangen menu bij De Hebberd in 
Barneveld of Amersfoort en maak dezelfde avond nog een 

ballonvaart in één van de twee Hebberd ballonnen.

Een avond om nooit te vergeten!

HOOGTEVREES?... In een luchtballon hebt u gegarandeerd geen last van hoogtevrees, omdat er geen contact met de grond 
is. Er zijn zelfs ballonvaarders met hoogtevrees!

Paul
van der ven

Mijn naam is Paul van der Ven, 46 jaar en 12 jaar getrouwd 
met Sanne. We wonen in Zeist en komen allebei uit Brabant 
(Veghel). Naast professioneel volleybaltrainer werk ik van af
1999 op een middelbare school het “Cals College” in 
Nieuwegein. Daar sta ik als docent LO (sportdocent) 3 dagen 
in de week vol energie leerlingen enthousiast te maken 
tijdens de gymlessen. Daarnaast heb ik vanaf 2005 mijn eigen 
Beachvolleybal Evenementenbureau “La Playa Blanca” en 
organiseren wij bedrijfsuitjes, beachvolleybaltrainingen & 
zomerkampen voor kinderen. Kortom, sport en (beach)volleybal 
is mijn grote passie!

Ik volleybal vanaf mijn 7e en ben begonnen bij Skunk in 
Veghel. Via verschillende andere clubs ben ik in 1999 
eredivisie gaan spelen bij de Landskampioen Ortec/
Nesselande in Rotterdam. Via Ekspalvo/Dordrecht, 
Vrevok/Nieuwegein, Rijnmond/Schiedam ben ik terecht 
gekomen bij PietZoomers/Dynamo in Apeldoorn in 
2007. Dat was echt een bijzonder jaar met winst van het 
Landskampioenschap, Beker en Super Cup, en speelden 
we tevens de Champions League met mooie ervaringen in 
Italie (Treviso), Belgie (Roeselare) en Polen (Jastrzebski). 
Deze laatste uitwedstrijd maakte indruk op mij met een 
bezoek aan Auschwitz met het team.

Het 1e seizoen met de mannen van Simplex/SSS was 
werkelijk waar fantastisch en hadden we van te voren 
nooit zo goed verwacht en zien aankomen. Alles klikte 
en matchte!! Als je zag dat we met precies hetzelfde 
team als het jaar ervoor zelfs 2 maanden aan kop van de 
eredivisie stonden, was dat voortdurend genieten. Vanaf 
het allereerste moment was het prettig samenwerken met 
de technische staf, het bestuur als de vele vrijwilligers bij 
SSS. Een warm welkom vanaf het allereerste moment!

We willen graag strijdlustige wedstrijden gaan spelen 
met een mooie “balans tussen plusjes en nulletjes”, zoals 

wij dat noemen. Daarin hebben we nog veel punten te 
ontwikkelen met deze jonge loyale groep spelers, en dat 
maakt het juist ook zo uitdagend. Er zit nog heel veel rek 
in en dus mogen we écht wat verwachten de komende 
jaren van elkaar en het publiek van ons! “Green Army, 
here we come…!” 

Afgelopen seizoen wilden wij de Play-Offs halen, en 
werden we uiteindelijk sterk 5e in de reguliere competitie 
(3 punten achter nummer 1) en uiteindelijk 5e in de Play-
Offs. Dat willen we minimaal weer behalen, maar als 
Topsporter streven we ieder jaar naar meer, en dus is dit 
seizoen de doelstelling: Top 4!

En u mag iedere wedstrijd van ons veel LEF, 
STRIJDLUST, BRAVOURE en PLEZIER verwachten.

Tevens willen we in de Nationale Beker serieuze 
stappen gaan zetten!

Dank allemaal voor het lezen en hopelijk hebben 
jullie mij een beetje beter leren kennen. En mocht je 
me tegenkomen, tik me vooral even aan voor een 
gezellig praatje, en op naar een mooi seizoen & tijd 
samen in Barneveld!
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AANKOOP

U oriënteert zich op het kopen van 
een woning? Een leuke, maar ook 
spannende tijd breekt aan. Als 
aankoopmakelaar kennen wij het 
actuele krachtenveld van de markt 
en kunnen wij u begeleiden om de 
aankoop van uw droomwoning tot 
een succes te maken.

VERKOOP

Uw woning verkopen? Wij helpen u 
daar graag bij. Met onze 
succesvolle werkwijze bent u 
verzekerd van een vlotte verkoop 
tegen het best mogelijke resultaat. 

Nodigt u ons uit voor een 
vrijblijvende kennismaking? 

TAXATIES

Snel een goed taxatierapport 
nodig voor de financiering van uw 
woning of het opnieuw bepalen 
van de rentecategorie? 

Wij verzorgen voor u een 
gevalideerd taxatierapport voor 
een aantrekkelijk tarief.

       Nairacstraat 11 -  3771 AW Barneveld          0342 400 285        info@wolfsgoed.nl               www.wolfsgoed.nl

LAAT ONS UW WONING SUCCESVOL VERKOPEN!

Marnix
Elbers

Mijn naam is Marnix Elbers en dit is mijn tweede seizoen 
bij Simplex-SSS als assistent-trainer coach. Na mijn 
carrière als speler van onder meer SSS (talentteam), 
Vrevok, Capelle en Sliedrechtsport ben ik assistent-trainer 
coach geweest bij NVC, Vocasa en Sliedrechtsport.  Ik mag 
binnenkort 42 kaarsjes uitblazen, ben getrouwd en heb 
twee mooie dochters (12 & 9) die ook volleyballen in onze 
woonplaats Houten. Naast mijn rol bij Simplex-SSS werk ik 
als Sales Manager Benelux bij PPG Coatings.

Ik kijk met een fijn gevoel terug op mijn eerste jaar bij 
Simplex-SSS. SSS is een mooie vereniging met veel 
vrijwilligers die het samen met onze sponsoren elke dag 
mogelijk maken om met topsport bezig te zijn, enorm 
veel dank hiervoor! Ik wil ook graag van deze gelegenheid 
gebruikmaken om onze supporters te bedanken voor hun 
steun het afgelopen seizoen, jullie waren geweldig! Samen 
met de passie en inzet van het bestuur is dit een mooie 
cocktail voor successen!

Vorig seizoen hebben we mooie dingen laten zien met 
een fantastische eerste seizoenhelft. We hebben lang 
bovenaan gestaan en mooie wedstrijden in de tweede 
helft, inclusief de play-offs, gespeeld. Ik heb hier enorm 
van genoten en dit smaakt naar meer!  

Ook dit seizoen hebben we weer een jong, ambitieus 
en talentvol team staan met spelers die het elke dag 
beter willen doen. Mijn verwachting is dat we net als 
vorig seizoen gretig en attractief volleybal spelen. Mijn 
doelstelling en uitdaging is om het aankomend seizoen 
weer beter te doen als het seizoen daarvoor, aan inzet 
zal het zeker niet liggen! Alle kippen vliegen!
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Een betaalbare 
buitenkeuken
op maat

Professioneel en vakkundig

Duurzame materialen

De beste kwaliteit

Keuze uit drie basismodellen

Voor elk budget

buitenkeukens.com

Scharrenburgersteeg 16 | 6741LT Lunteren

Natuurlijke zorg 
voor kinderen en volwassenen. 

Gert
hoogendoorn

Vorig seizoen hebben we met elkaar een stukje 
geschiedenis geschreven in Barneveld door een reeks 
overwinning en een periode de eerste plaats op de 
ranglijst. De spelersgroep is dit seizoen gewijzigd op een 
aantal plekken, ik ben heel benieuwd of we hiermee de 
aanval op de traditionele volleybaltop van vorig seizoen 
opnieuw kunnen gaan inzetten! Veel nieuwe spelers staan 
nog aan het begin van hun volleybal carrière, het is reuze 
interessant om ze te helpen om betere volleyballers én 
sporters in algemene zin te worden. Samen met de gehele 
staf hebben we een prachtige uitdaging voor ons.

We creëren in Barneveld steeds meer een klimaat waarin 
ontwikkelen en vervolgens presteren leidend is. Maar 
ook daar kunnen we met elkaar ook nog zeker een aantal 
mooie stappen zetten. Juist dit is een van de redenen 
dat ik heel graag betrokken ben bij dit ‘project’. Met zijn 
allen proberen we stap voor stap te werken aan een 
duurzame topsport organisatie en klimaat in Barneveld 
om zo uiteindelijk ‘the green dream’ te verwezenlijken en 
een prijs naar Barneveld te halen!

Mijn naam is Gert Hoogendoorn en dit is alweer mijn 6e 
seizoen in Barneveldse dienst. Ik ben getrouwd en een 
trotse vader van 3 kinderen. Naast mijn betrokkenheid 
bij Simplex/SSS ben ik werkzaam als fysiotherapeut en 
manager bij een huisartsenorganisatie in mijn woonplaats 
Nieuwegein. Na een te korte carrière als speler heb ik 
mij op het trainerschap toegelegd en heb ik onder andere 
training gegeven bij NVC, de Nevobo en Taurus.
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invest@dhf-capital.com

Every competition requires 
a winning strategy. 

In the game of finance, DHF Capital
adapts and tailors strategies to meet

your unique needs.
Let's work together towards your

financial victory! 

dhf-capital.com +352 2 786 6577

Henk Jan
Held

SSS…mijn cluppie. Na mijn eerste twee volleybaljaren in 
m’n geboortedorp Renswoude, kon ik op m’n 17e de stap 
naar SSS maken. Vijf jaar lang heb ik hier gespeeld met 
de promotie naar de eredivisie (seizoen 1986/87) als 
hoogtepunt.                                                                       
                                                                                 
Niet lullen maar hard werken, daar waren weg goed in. Het 
was ons handelsmerk. Ik heb daar de rest van mijn carrière 
profi jt van gehad.                                   
                                                                                                                          
Na die vijf jaar kon ik meteen de stap maken naar het 
Nederlands team in het ‘Bankras Model’. In die periode ben 

“Henk Jan, zou jij ons misschien willen 
helpen om SSS naar een hoger niveau te 
brengen?”. Toen me deze vraag gesteld werd 
schoten mijn gedachten meteen terug naar 
het verleden.

ik hier nog een jaar assistent-trainer geweest van Wouter 
Eijkelenboom. Daarna ging ik weg uit Nederland om te 
spelen in Italië.   

Olaf is een aantal keren bij me langs geweest in Italië, toen 
ik nog speelde, en op Papendal, waar ik ass-bondscoach 
ben. Hij wilde graag weten hoe het er bij ons aan toe ging. 
Hij wilde leren, leren, en hij had toen al een droom..

En nu, wat ouder en heel veel internationale volleybalervaring 
rijker, die vraag: Henk Jan, zou jij ons misschien willen 
helpen...

SSS wil naar de top en is goed op weg. Maar vooral de 
laatste stap is het moeilijkst. Kost veel tijd, geld, energie en 
gaat met vallen en opstaan.

Maar de organisatie staat, coaches en spelers zijn jong, 
veelbelovend en erg enthousiast. Iedereen bruist van de 
energie. 

Henk Jan, zou jij...
De top, dat is de ‘groene’ droom. 
Daar wil ik graag bij helpen. 
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Design is overal,        en het is van grote invloed op ons dagelijks leven.   
   Laten we eens stilstaan een goed voorbeeld van 
merkpsychologie. Herinner je je die gouden bogen 
van McDonald’s op de snelweg? Waarom krijgen 
we plotseling trek in zoute frietjes, kipnuggets 
met je favoriete saus of een cheeseburger? Dit is 
designpsychologie in actie. Ontwerpen gaat niet 
alleen over mooie plaatjes. Het gaat om begrip, 
gebruiksvriendelijkheid en de psychologie achter 
hoe mensen met design interacteren.

Ik zal me even voorstellen. Mijn naam is Noor 
Jellema, een toegewijde freelance duizendpoot 
met een passie voor en ervaring in digital design, 
UI/UX en grafi sche vormgeving. Dit doe ik onder 
de naam NJ Design. En met veel trots mag ik 
vertellen dat ik het SSS Magazine heb ontworpen. 
Naast mijn freelance werk, ben ik ook fulltime in 
dienst als Digital Designer bij een ontwerpbureau. 

Laten we even terug gaan naar het begin 
van mijn reis, waar mijn verlangen om mooie 
en betekenisvolle dingen te creëren begon. 
Het idee om naar de kunstacademie te gaan 
spookte regelmatig door mijn hoofd tijdens mijn 
middelbare schooljaren. 

Maar toen kwam het moment waarop ik naar mijn 
decaan ging voor advies. Zijn advies? Misschien 
zou ik eens moeten kijken naar een ‘saaiere’ 
opleiding, iets praktischer. Dat bracht me naar de 
opleiding Communicatie, een beslissing die me 
naar iets veel groters leidde.

Het was echter geen toeval dat Communication 
& Multimedia Design naast de Communicatie-
opleiding zat. Hier vond ik de perfecte mix tussen 
mijn creatieve passie en het diepgravende begrip 
van psychologie en technologie. Mijn studie 
bleek de sleutel te zijn tot het begrijpen van de 
psychologie achter design, en hoe dit ons gedrag 
beïnvloedt. Naast het creatieve stuk van de 
opleiding kreeg ik dit er dus als cadeau bij. Tijdens 
mijn carrière tot nu toe heb ik al voor super gave 
stakeholders mogen werken waaronder U-OV, 
ING Bank, maar heb ik ook verschillende startende 
ondernemers mogen voorzien van persoonlijke 
merkidentiteit, waaronder bijvoorbeeld een logo 
en een huisstijl.

Mijn reis bracht me verder naar Kopenhagen, 
Denemarken. Hier heb ik Brand Design gestudeerd 
aan de Copenhagen School of Design and 
Technology (KEA). Hier ontdekte ik de strategische 

kant van het ontwikkelen van merken. Een sterk 
merk is geen oppervlakkig logo; het is een 
emotioneel geladen verhaal dat klanten aanspreekt. 
Weet je nog dat ik aan het begin van dit stuk 
vertelde over de McDonald’s? Nee, ik zal nu niet 
vertellen wat ik daar altijd bestel. Maar dit is zeker 
een heel praktisch stukje merkpsychologie wat ik in 
Denemarken heb geleerd.

Iets wat ik gemeen heb met SSS is dat ik geloof in 
de kracht van samenwerking en hoe verschillende 
perspectieven en ideeën kunnen leiden tot de 
beste resultaten. Samenwerken betekent voor 
mij een bedrijf van binnenuit begrijpen, en dat we 
op basis van inzichten en expertise de wereld iets 
speciaals kunnen bieden.

Of het nu gaat om het ontwikkelen van een 
intuïtieve gebruikerservaring voor een website, 
het creëren van opvallende grafi sche elementen 
voor marketingmateriaal of het verfi jnen van een 
merkidentiteit, ik ben hier om projecten naar een 
hoger niveau te tillen. Met een breed scala aan 
designvaardigheden en een scherp oog voor 
detail, werk ik aan het creëren van ontwerpen 
die niet alleen visueel aantrekkelijk zijn, maar ook 
zeker resultaatgericht. 

Heb ik interesse gewekt? Duik in mijn creatieve 
wereld op noorjellema.nl! Daar deel ik enkele 
van mijn projecten om je een voorproefje te 
geven van mijn vaardigheden. Als je denkt dat 
ik van waarde kan zijn voor jou of je bedrijf, of 
gewoon zin hebt in een informeel gesprek over 
eventuele obstakels of vragen waar je mee 
worstelt, aarzel dan niet om contact met mij 
op te nemen via info@noorjellema.nl. 

Ik kijk er alvast naar uit!

Noor Jellema
Scan de QR-code 

naar m
ijn website!



simplex.


